

အရှေ့အယ်လန်ခရိုင်ကျောင်းများ ဌာန

၂၀၁၉-၂၀၂၀

လက်ရှိ EACS ဒေသအတွင်း နေထိုင်သူများ အတွက် ရွေးချယ်မှု ကျောင်းပြောင်းလျှောက်လွှာ

ဦးစားပေး စဉ်းစားရန် ၂၀၁၉၊ မတ်လ ၃၁ ရက်နေ့ အရောက် ပေးပို့ရမည်။

ကျေးဇူးပြု၍ ရေးပါ။

တက်ရောက်ရန် လျှောက်ထားသည့် ကျောင်း - \_\_\_\_\_ (၂၀၁၉/၂၀) တွင်တက်ရောက်မည့်အတန်း \_\_\_\_\_

(ကျောင်းသူ/သား၏ နောက်ဆုံးအမည်)

(ကျောင်းသူ/သား၏ ရှေ့ဆုံးအမည်)

(နေရပ်လိပ်စာ - လမ်းများ St., Rd., Dr., အပါအဝင်)

(မြို့)

(ပြည်နယ်)

(ဒေသ ကုဒ်နံပါတ်-Zip)

လက်ရှိ တက်ရောက်နေသည့်ကျောင်း - \_\_\_\_\_

ကျောင်း ရွေးချယ် လွှဲပြောင်းရာတွင် ကျောင်း အကြီးအမှီးအား မိဘများမှ တာဝန်ယူရမည်ဖြစ်ကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးလည်း သိပါသည်။ (မြွင်းချက် - ဟာရ်ဒင်း ဒေသအတွင်း နေထိုင်သော 9-12 တန်း ကျောင်းသူ/သား များမှလွဲ၍) နားလည်ပါသည် \_\_\_\_\_ နားမလည်ပါ \_\_\_\_\_  
လက်ရှိ ဤကျောင်းသူ/သားသည် IEP ရှိ၍ အထူးပညာရေး ဝန်ဆောင်မှုများ လက်ခံရရှိပါသလား? ရရှိသည် \_\_\_\_\_ မရရှိပါ \_\_\_\_\_  
လက်ရှိ ဤကျောင်းသူ/သားသည် အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကား သင်ယူသူ (EL) ဝန်ဆောင်မှုများ ရရှိပါသလား? ရရှိသည် \_\_\_\_\_ မရရှိပါ \_\_\_\_\_

အတူ နေထိုင်သူများ (သက်ဆိုင်သော အရာ အားလုံးအား မှတ်သားပေးပါ)

မိဘနှစ်ဦးလုံး  ဖခင်  မိခင်  တရားရုံးမှ သတ်မှတ်ထားသော အုပ်ထိန်းသူ

အခြားသူများ (ဖော်ပြပေးပါ) \_\_\_\_\_

နံပါတ် ၁ - မိသားစုရှိ လူကြီးအမည် (နောက်ဆုံးအမည်/ရှေ့ဆုံးအမည်)

ဆက်သွယ်ရန် အကောင်းဆုံး ဖုန်းနံပါတ်

နံပါတ် ၂ - မိသားစုရှိ လူကြီးအမည် (နောက်ဆုံးအမည်/ရှေ့ဆုံးအမည်)

ဆက်သွယ်ရန် အကောင်းဆုံး ဖုန်းနံပါတ်

ကျောင်းသူ/သားတွင် ၂၀၁၉/၂၀၂၀ အတွက် ရွေးချယ်မှု ကျောင်းပြောင်း လျှောက်လွှာတင်ထားသော ညီအစ်ကို မောင်နှမ/မိသားစုဝင်များ ရှိပါသလား? ရှိလျှင်၊ အမည်များ/ အတန်းများအား ကျေးဇူးပြု၍ အောက်တွင် ရေးသားဖော်ပြပါ။

\_\_\_\_\_

ကျောင်းသူ/သား လျှောက်လွှာတင်ထားသော ကျောင်း၌ လက်ရှိ တက်ရောက်နေသည့် ညီအစ်ကို မောင်နှမ/မိသားစုဝင်များ ရှိပါသလား? ရှိလျှင်၊ အမည်များ/ အတန်းများအား ကျေးဇူးပြု၍ အောက်တွင် ရေးသားဖော်ပြပါ။

\_\_\_\_\_

ကျေးဇူးပြု၍ ဤလွှဲပြောင်းမှုကြောင့် ဤကျောင်းသူ/သား၌ မည်သည့် အကျိုးကျေးဇူးရရှိမည်အကြောင်း ရေးသားဖော်ပြပါ။

Blank lines for writing the response to the first question.

**အရေးကြီးသော အချက်အလက်များ**  
**ဤလျှောက်လွှာအား လက်မှတ်ရေးထိုးမီ ဖတ်ရှုပါ။**

**တစ်နှစ်အပြည့် တက်ရောက်ရန် စာရင်းသွင်းခြင်း ကတိပြုချက်** - ကျောင်းသူ/သားအနေဖြင့် မိမိလျှောက်လွှာတင်သည့်ကျောင်း၌ အနည်းဆုံး တစ်နှစ်တိတိ တက်ရောက်သင်ကြားရမည်။

**ဆက်လက် တက်ရောက်ရန် စာရင်းသွင်းခြင်း** - အတည်ပြုပြီးနောက်၊ ကျောင်းသူ/သားသည် နှစ်စဉ် ပြန်လည်လျှောက်လွှာတင်စရာ မလိုအပ်ပဲ မိမိပြောင်းရွှေ့လျှောက်လွှာတင်ထားသည့် ကျောင်း၌ ဆက်လက်ပြီး တက်ရောက် သင်ကြားရန် စာရင်းသွင်းပြီးသားဖြစ်ပါမည်။ သို့သော်လည်း၊ အခြား ကျောင်းတစ်ကျောင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့ရန်၊ မိမိ၏ မူလတက်ရောက်ခဲ့သည့်ကျောင်းသို့ ပြန်လည်ပြောင်းရွှေ့တက်ရောက်ရန် တောင်းဆိုမှုပြုသည့်အခါတိုင်း၊ ရွေးချယ်မှု ကျောင်းပြောင်းလျှောက်လွှာအား တင်ရပါမည်။

**အားကစား ပြုလုပ်ခွင့်** - ကျောင်းလွှဲပြောင်းခွင့်ရသော အထက်တန်းကျောင်းသူ/သားတစ်ဦးအနေဖြင့် ပထမနှစ်တွင် ကျောင်းကိုယ်စားပြု အားကစား များ၌ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခွင့် မရှိပါ။ IHSAA အားကစား ပြုလုပ်ခွင့်များနှင့် ပတ်သက်သော မေးခွန်းများကို အထက်တန်းကျောင်း အားကစား ဒါရိုက်တာထံသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းပါ။

**သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး** - ၂၀၁၅-၂၀၁၆ မှစ၍ မိမိတို့နေထိုင်သော ကျောင်းနယ်မြေအတွင်းရှိ ကျောင်းများ၌ မတက်ရောက်သော မည်သည့် ကျောင်းသူ/ ကျောင်းသားမဆို (ရွေးချယ်၍ ကျောင်းပြောင်းခြင်းကြောင့်) ကျောင်းကား မရရှိနိုင်ပါ။ (မြွင်းချက် - ကျောင်းသူ/သားများသည် ရွေးချယ် ပြောင်းရွှေ့ထားသော ကျောင်း ဧရိယာအတွင်းရှိ နေကလေးထိန်းဌာနနေရာများသို့ ကျောင်းကား ရရှိနိုင်ပါသည်။)

**ပညာရေး၊ ကျောင်းခေါ်ကြိမ်နှင့် အပြုအမူဆိုင်ရာ မျှော်မှန်းချက်များ** - အတည်ပြုပြီးသော ရွေးချယ်မှု ကျောင်းပြောင်းခြင်းများအားလုံးရှိ ကျောင်းသူ/သားများသည် မိမိရွေးချယ်၍ ပြောင်းရွှေ့တက်ရောက်နေသော ကျောင်း၏ ပညာရေးပိုင်း၊ ကျောင်းခေါ်ကြိမ်နှင့် အပြုအမူဆိုင်ရာ မျှော်မှန်း ချက်များအား လိုက်နာရန် လိုအပ်ပါသည်။

**အောက်၌ ကျွန်ုပ်ရေးထိုးလိုက်သော လက်မှတ်သည် ကျောင်းလွှဲပြောင်းခြင်း ရွေးချယ်မှုနှင့် ပတ်သက်သော တောင်းဆိုချက်များကို ကျွန်ုပ်ဖတ်၍ နားလည်၍ ဝန်ခံကတိပြုကြောင်း ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။**

မိဘ၊ အုပ်ထိန်းသူလက်မှတ် နေ့စွဲ

ကျေးဇူးပြု၍ ဤပုံစံအား ဤလိပ်စာသို့ ပြန်ပို့ပေးပါ - EAST ALLEN COUNTY SCHOOLS  
STUDENT SERVICES  
800 HOMESTEAD DR.  
NEW HAVEN, IN 46774  
လျှောက်လွှာအား လက်ခံရရှိရမည်။ FAX (260) 446-0116

**လျှောက်လွှာ၏ ရလဒ် အကြောင်းကြားစာကို U.S စာတိုက်မှတစ်ဆင့် ၂၀၁၉၊ ဧပြီလ ၃၀ ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ သင် လက်ခံရရှိပါမည်။**

ရုံးသုံးအတွက်သာဖြစ်သည်။ အထူးပညာရေးဌာနမှ အတည်ပြုခဲ့သည် / ငြင်းဆိုခဲ့သည် \_\_\_\_\_ နေ့စွဲ \_\_\_\_\_

ကျောင်းသားရေးရာဌာနမှ လက်ခံရရှိသည့်နေ့စွဲ \_\_\_\_\_ အတည်ပြုခဲ့သည် / ငြင်းဆိုခဲ့သည် \_\_\_\_\_ နေ့စွဲ \_\_\_\_\_